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Datum 12 juli 2017  
Onderwerp AB conceptverslag  
Opgesteld door Rosita Brukx   
                  VERSLAG 
______________________________________________________________________________ 

 
Aanwezig Dhr. Van Merwerode, voorzitter, gemeente Uden 

Dhr. J. Lenssen, secretaris, ODBN 
Dhr. T. van de Loo, gemeente Boekel 
Dhr. P. Stevens, gemeente Boxmeer 
Dhr. H. van Wanrooij, gemeente Boxtel 
Dhr. G. Stoffels, gemeente Cuijk 
Dhr. E. Daandels, gemeente Grave 
Dhr. J. van den Brand, gemeente Haaren 
Dhr. B. Brands, gemeente Landerd 
Dhr. H. van den Bogaard, gemeente Meierijstad 
Dhr. J. van den Boogaart, gemeente Mill en St. Hubert 
Dhr. J. van der Schoot, gemeente Oss 
Dhr. E. Mathijssen, gemeente Sint Michielsgestel 
Dhr. P. Pennings, gemeente Vught 
 

Afwezig Dhr. M. Wijdeven, gemeente Bernheze 
Dhr. J. van den Hout, Provincie Noord Brabant 
Dhr. J. Hoskam, gemeente ’s Hertogenbosch 
Mw. I Voncken, gemeente Sint Anthonis 
 

   
 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter, dhr. Van Merwerode heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
 
Zoals eerder is aangegeven, komt agendapunt 4, Jaarstukken 2016 te vervallen. De 
accountant heeft zijn werkzaamheden nog niet kunnen afronden. We hopen dat 
afronding op een niet al te lange termijn geschied; voor 1 september dienen de 
jaarstukken te zijn vastgesteld en aan het ministerie te zijn verstuurd. Eind augustus wordt 
er een extra AB gepland voor het vaststellen van de jaarstukken.  
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 
a. Nieuwsbrief BPO  
b. Persbericht ondertekening Groene Convenant  
c. Actieplan 2017 aanpak ondermijning  
d. Aanpak toezicht energie 
 
De stukken zijn ter kennisname aangenomen. 
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De heer Van der Schoot informeert de vergadering over de stand van zaken rondom de 
pilot intensivering toezicht veehouderijen. Binnen 3 jaar moeten alle bedrijven bezocht 
worden waarbij onder andere ook aandacht is voor inventarisatie asbest en ondermijning. 
Naar aanleiding van de pilot met een aantal gemeenten, zijn de consequenties in beeld 
gebracht.  Het project wordt verder uitgerold met de wens dat zoveel mogelijk 
gemeenten er aan deelnemen. De provincie verstrekt voor dit project extra middelen. De 
kosten van de inspecties die bij de gemeenten in rekening worden gebracht, worden 
verminderd met de provinciale bijdrage.  
Het toezicht intensiveren heeft consequenties voor de begroting, de gemeenten dienen 
daar rekening mee te houden. Mogelijk dat er voor de extra controles een beroep moet 
worden gedaan op de ODBN.  
Er wordt binnenkort een brief aan de gemeenten verstuurd waar e.e.a. wordt toegelicht.  
 
De heer Van den Bogaard heeft zijn bedenkingen; hoe realistisch is het op te pakken? Hij 
spreekt zijn zorg uit of de menskracht ervoor aanwezig is.  
De heer Lenssen geeft te kennen dat de provincie een bedrag beschikbaar stelt voor de 
drie jaar dat de bedrijven bezocht moeten worden. De uren die men er zelf aan moet 
besteden, zijn beduidend meer.  
De heer Van de Loo heeft zijn bedenkingen; naar aanleiding van het level playing field 
worden de bedrijven al bezocht. De kosten zullen met dit project vele malen hoger zijn. 
 

3. Verslag AB 10 mei 2017 
Voorstel: 
Het verslag van de AB vergadering van 10 mei 2017 vast te stellen. 
 
Besluit: 
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Jaarstukken 2016 
De Jaarstukken 2016 zijn, i.v.m. het niet tijdig gereed zijn van de accountants controle en 
verklaring, van de agenda gehaald.  
 

5. Begroting 2018 
Voorstel: 
1. Erratum Programmabegroting 2018 ODBN, 27 juni 2017, versie AB 12 juli 2017’ 
vaststellen  

2. Programmabegroting 2018 vast te stellen.  
 
Er vindt eerst een controle plaats of er een quorum is met de aanwezigen. 
 
De heer Van Merwerode benadrukt dat de begroting voor 1 augustus moet zijn 
vastgesteld. Zo niet, wordt de ODBN onder toezicht gesteld. Hij vraagt de vergadering of 
zij kunnen instemmen met een stemverklaring vanuit de provincie. Indien wenselijk kan er 
vervolgens een schriftelijke verklaring/bevestiging vanuit de provincie aan de AB leden 
worden toegestuurd. 
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Het merendeel kan zich vinden in deze procedure maar een aantal deelnemers willen niet 
tornen aan de vastgestelde procedure vanuit de GR en vinden het onwenselijk andere 
uitgangspunten te hanteren.  
 
De vergadering wordt geschorst voor een juridische toets. 
 
De heer Van Merwerode heropent de vergadering. 
Er kan momenteel geen besluitvorming plaatsvinden. Hij stelt voor dit agendapunt 
morgenochtend, 08.15 uur in aanwezigheid van een voltallig AB (al dan niet door 
plaatsvervanger vertegenwoordigd) te besluiten. De vergadering stemt hiermee in.  
 
De begroting wordt nu niet besloten maar wel verder besproken.  
 
De heer Daandels geeft een toelichting. De officiële zienswijzen zijn nog niet allemaal 
ontvangen. Daar waar nog niet in de raad behandeld, is een conceptreactie toegestuurd.  
 
Eerste aandachtspunten: 

 Robuustheid van weerstandsvermogen; daar gaan we nog discussie over voeren.  

 Beleidsontwikkelingen en de vertaling ervan in de begroting;  

 Begrotingcycli; via de bestuursrapportage komt dit onderwerp terug 

 Gemeenschappelijke reactie; hebben we de bezuinigingsdoelstelling behaald? 
 
De heer Van de Loo spreekt zijn compliment uit en dankt voor de inzet om tot de 
begroting te komen. Naar aanleiding van het ODBN standpunt op de reactie op de 
zienswijze van de gemeente Boekel; de discussie rondom SSiB, al dan niet verplichte- of 
verzoektaak, is naar zijn mening nog niet beantwoord. 
De heer Van Merwerode geeft te kennen dat dit bij de aanpassing van de GR wordt 
meegenomen. Naar de beantwoording wordt nog gekeken.  
 
De heer Van den Bogaard wijst erop dat de vastgestelde ODBN begroting binnen 
gemeente wordt opgenomen in hun begroting. Aanpassingen van ODBN begroting zal 
mogelijk niet meer passen binnen de gemeentelijke begroting. 
De heer Brands wil graag in gesprek gaan, inzage hebben hoe de reserves zijn opgebouwd. 
 
De heer Van Merwerode attendeert de vergadering op de mogelijkheid de ODBN directie 
uit te nodigen in een raadscommissie voor een toelichting.  
De heer Van den Brand beveelt een toelichting in de raad ten zeerste aan.  
De heer Stoffels maakt zich zorgen over het weerstandvermogen. Hij maakt dankbaar  
gebruik van de uitnodiging om de directeur uit te nodigen voor een toelichting. 
 
De zienswijze van de gemeente Boxmeer richt zich vooral op het weerstandsvermogen. 
De heer Stevens kan niet akkoord gaan de VVGB gelden als bezuiniging en wenst de 
taakstelling van 9% te bereiken.  
De heer Van de Schoot geeft te kennen dat de bezuiniging een groot aandachtspunt van 
de raad is. De wens is nadrukkelijk naar de taakstelling te kijken en financieel 
verantwoorde stappen te zetten. Men blijft teveel hangen in de discussies over 
bezuiniging.  
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Hij spreekt zijn zorg uit of de ODBN op deze manier zijn core business kan doen wat 
versterkt wordt door de achterstanden van uitvoering van taken.  
De heer Daandels deelt deze zorg voor taken, weerstandsvermogen en wijzigingen in de 
wet regelgeving die nog gaan komen. Het is wenselijk er op korte termijn discussie over te 
voeren. 
 
De heer Lenssen is in aanloop naar kadernota, in overleg met bestuurders over de taken 
en uitvoering ervan. We zijn doende financieel inzicht te vereenvoudigen. 
De raad van de gemeente Cuijk wenst een meer cijfermatige opbouw. 
De heer Lenssen antwoordt dat dit in de meerjaren opbouw wordt meegenomen.  
 
Besluit: 
De vergadering wordt op dit onderdeel geschorst en morgenochtend voortgezet. 
 
Donderdag 13 juli 2017, 08.15 uur, Provinciehuis Den Bosch 
De heer Van Merwerode heropent de vergadering en gaat over tot besluitvorming van dit 
agendapunt in aanwezigheid van alle AB leden.  
 
Besluit: 
Met uitzondering van de gemeenten Boekel, Boxmeer en Cuijk heeft de vergadering 
ingestemd tot vaststelling van de begroting 2018.  
 

6. 1e Bestuursrapportage 2017 
 
Voorstel:  
1. Kennis nemen van de 1e bestuursrapportage 2017 ODBN;  
2. De 2e wijziging van de Begroting 2017 vaststellen.  
 
De heer Daandels geeft een toelichting. 
 
De heer Stoffels wil graag inzage in de voortgang en het resultaat per gemeente.   
De heer Lenssen vindt het wenselijk eerder te rapporteren wat de stand van zaken is 
rondom het werkprogramma om dat als sturingsmechanisme te gebruiken. Momenteel 
loopt de T1 en deze rapportage is niet gelijk.  
De heer Pennings geeft een compliment over de stukken, het geeft een goede inzage.  
De heer Van den Bogaard zou ook liever een termijn van 4 maanden zien zodat er beter 
op gestuurd kan worden. 
De heer Daandels hecht er waarde aan complimenten naar ambtelijke organisatie over te 
brengen. Er is enorm veel werk verzet in een hectische tijd. 
 
Besluit: 
De vergadering besluit zoals voorgesteld. 
 

7. Rondvraag en sluiting 
De heer Brands spreekt zijn zorg uit over de vastgestelde procedures. Het is absoluut 
wenselijk er aan vast te houden. 
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De heer Van Merwerode zegt toe tijdens een volgende vergadering op 
stemmen/stemverhoudingen terug te komen. Hij drukt de vergadering op het hart voor 
vervanging te zorgen bij afwezigheid. 
 
De heer Van der Schoot heeft vorige week met de ODBN, de veiligheidregio, 
waterschappen en GGD gesproken hoe we efficiënt met elkaar kunnen omgaan over alle 
discussies die er spelen. Na de zomervakantie spreken zij in gezamenlijkheid verder over 
de omgevingswet. Het is niet ondenkbaar dat deze wordt uitgesteld.  
 
De heer Lenssen merkt op dat de termijn voor het indienen van zienswijzen van de raden 
en Staten momenteel te kort is om tot adequate besluitvorming in DB en AB te komen. Er 
komt een voorstel om 2 weken ruimte voor besluitvorming te plannen zodat de 
opmerkingen verwekt kunnen worden. 
 
Niets meer aan de orde zijnde, dankt de heer Van Merwerode iedereen voor zijn 
aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 
 
 


